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Protokół Nr 12/2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 22 września 2014 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

a) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Białogard, 

b)  utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej i domach 

pomocy społecznej w Białogardzie w wyborach do organów jednostek samorządu 

terytorialnego, zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r., ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

   c)  wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

e)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

f)  skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu, 

  g) zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady  

Miejskiej Białogardu na rok 2014. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

30
 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Andrzej 

Adamczewski.  

 

Ad 2  
 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty  uchwał w sprawie:  

f)  skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK, która zreferował stan 

sprawy: w 2005 roku Pani przebywała w Przytulisku i otrzymała wspólnie z mężem  

mieszkanie do remontu przy ul. Wojska Polskiego 4, które wyremontowała we 

własnym zakresie. W związku z tym, że doszło do pożaru w budynku i lokal nie 

nadawał się do dalszego użytku Pani dostała kolejną ofertę mieszkania do remontu 

na ul. NMP. Z tamtego lokalu ma łącznie z mężem i dzieckiem wyrok o eksmisję z 

nakazem spłaty długu. Mieszkanka wyprowadziła się i wymeldowała dobrowolnie. 

Teraz mieszka na stancjach z córką. Obecnie nigdzie nie pracuje, utrzymuje się z 

MOPS-u. Podpisała z ZGKiM porozumienie o spłacie długu z ul. Wojska Polskiego i 

ul. NMP w wysokości około 16 tys. zł. Kwota ta została rozłożona na 200 rat po 200 

zł 17 gr i będzie spłacana do 2020 r. Pani regularnie spłaca zadłużenie i ubiega się 
o mieszkanie do remontu we własnym zakresie. Skarżąca nie ma meldunku i 

przebywa na stancji przy ul. Bolesława Śmiałego. Mąż nadal przebywa w 

mieszkaniu przy ul. NMP.  
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Głos w dyskusji zabrali:  

K.Sęk  - stwierdził, że ktoś z urzędników popełnił błąd wskazując jako najemcę męża, który 

przepił środki, zrobił zadłużenie i obciąża się matkę z dzieckiem długiem.  

Naczelnik Wydz. GK – stwierdziła, że nie ma pojęcia głównego najemcy, oboje małżonkowie 

są stroną umowy.  

K.Sęk – pytał  dlaczego mąż tam mieszka? 

Naczelnik Wydz. GK – odpowiedziała, że nie mamy lokalu socjalnego, do czego zobowiązuje 

wyrok sądu. 

Radca prawny – wyjaśnił, że na ul. Wojska Polskiego i ul. NMP oboje mieszkali jako 

małżonkowie. Mąż ma niebieską kartę i żona sama opuściła mieszkanie.    

K.Sęk – pytał jakie miasto ma rozwiązanie?  

Naczelnik Wydz. GK – stwierdziła, że potrzebne jest więcej środków na lokale socjalne. 

P.Szyszlak – stwierdził, że to ułomność, iż ta Pani spłaca zadłużenie. Radny pytał czy jest 

możliwość prawna, aby eksmitować męża a tej Pani z dzieckiem dać obecne mieszkanie? 

Naczelnik Wydz. GK – odpowiedziała, że tak,  jeśli będzie lokal socjalny. 

K.Sęk – uważał, że gmina powinna się zainteresować a taka osoba nie powinna występować 
jako pozwana.  

Burmistrz – wyjaśnił, że w polskim systemie jest wiele instytucji, które mogą osobno pomagać, 
ale brakuje koordynacji, by kompleksowo zająć się rodziną. Obecnie są po rozwodzie, a 

służby do wspierania rodziny zawiodły. 

Prezes ZGKiM -  powiedział, że osoby z mieszkań komunalnych nie chodzą na rozprawy a 

powinni. Pani mogła otrzymać wyrok eksmisyjny tylko na męża albo wyrok z uprawnieniem 

do lokalu mieszkalnego a mąż otrzymałby bez prawa. 

P.Szyszlak – pytał w związku z tym, że kobieta poczuwa się do tego i spłaca dług, czy można 

jej pomóc? 

Burmistrz – odpowiedział, że mówił Pani, aby wstrzymała się i jak pojawi się możliwość 
postara się pomóc. Burmistrz obawia się, aby nie powstał precedens, że wystarczy napisać 
skargę i można otrzymać mieszkanie.   

Przewodniczący Komisji – poddał pod głosowanie projekt uchwały, że w związku z 

wyjaśnieniami Burmistrza i kompetentnych osób Komisja uznała skargę za bezzasadną. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

a) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Białogard, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 

 

 

b)  utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej i domach 

pomocy społecznej w Białogardzie w wyborach do organów jednostek samorządu 

terytorialnego, zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r., ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 
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  c)  wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu, 

Przedstawił: Andrzej Adamczewski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 
 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 

 

e)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 

 

 g) zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady  

Miejskiej Białogardu na rok 2014. 

Przedstawił: Andrzej Adamczewski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

D.Glinka – zgłosił wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku Sesji.  

Przewodniczący Komisji – poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 

Wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku Sesji przegłosowano:  

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

h)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Gminie Białogard, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie). 

    

Ad 3 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

Burmistrz – wyjaśnił sprawę zajęcia chodników przy budowie Hosso. Burmistrz 

poinformował, że firma Hosso zapłaciła za postawienie rusztowań na terenie miasta. 

D.Glinka – zgłosił, że na ul. Paderewskiego zbyt szybko jeżdżą samochody. 

Burmistrz – odpowiedział, że wyjaśni sprawę. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodniczący Komisji 
 

     Andrzej  Adamczewski 


